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Raadsvraag (art. 37)

D66
Gesteld door

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Uit het artikel 'Gemeenten niet opgewassen tegen groeiende drugscriminaliteit'van 5 september 2023
in Trouw, blijkt dat de aanpak van drugsmisdaden beter moet. Zo staat er dat gemeenten niet

voldoende financiële middelen en mankracht hebben om de kleinere drugscriminaliteit in wijken aan

te pakken. Volgens de ondezoekers zijn elk jaar duizend lokale rechercheurs en 250 miljoen euro

extra nodig om de problematieken rondom drugscriminaliteit in wijken aan te pakken.

Gelet hierop heeft de fractie van D66 Roosendaal de volgende raadsvragen:

1. Wat is uw reactie op het betreffende artikel van Trouw gerelateerd naar de situatie in onze
gemeente?

2. Hoe is de situatie met betrekking tot de aanpak van drugscriminaliteit in Roosendaalse wijken?

3. ln welke Roosendaalse wijken vinden de meeste drugscriminaliteit problematieken plaats en hoe

wordt dit aangepakt?

4. Zijn er voldoende financiële middelen en mankracht om de drugscriminaliteit in de Roosendaalse

wijken succesvolaan te pakken?

Onze fractie kijkt uit naar uw beantwoording

Namens de fractie van D66 Roosendaal,

Bejar Taher



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wat is uw reactie op het betreffende artikel van Trouw gerelateerd naar de situatie in onze
gemeente?

Wij herkennen de geschetste problematiek. Op 2 maart en 9 maart 2023 is er in de

commissievergadering en raadsvergadering stilgestaan bijdit onderwerp. We hebben het met elkaar

ook gehad over het tekort van politie in de wijken. Onder andere heeft de burgemeester als voorzitter

van het politiedistrict De Markiezaten aan de Regioburgemeester een brief gestuurd met daarin de

geconstateerde problemen en een oproep om echt werk te maken van de tekorten. Ook is het

onderwerp besproken tijdens het werkbezoek met de minister van Justitie & Veiligheid. De

problematiek wordt door de burgemeesters zowel in het district als in de politie-eenheid serieus

genomen en vraagt blijvende aandacht.

2. Hoe is de situatie met betrekking tot de aanpak van drugscriminaliteit in Roosendaalse

wijken?

3. ln welke Roosendaalse wijken vinden de meeste drugscriminaliteit problematieken plaats

en hoe wordt dit aangepakt?

Antwoord op vraag 2 en 3:

ln het lntegraalVeiligheidsplan 2023-2026 en het Uitvoeringsprogramma van2023 staan de concrete

acties met betrekking tot de aanpak van drugscriminaliteit uitgebreid beschreven. Zo wordt

bijvoorbeeld uitvoering gegeven aan het Damoclesbeleid waardoor dit jaar tot 1 september 12

woningen en 1 bedrijfspand gesloten zijn en voor 6 woningen een waarschuwing opgelegd. Ook

worden er lasten onder dwangsom opgelegd aan drugsdealers, die de Algemene Plaatselijke

Verordening (APV) overtreden. Sinds de start in 2021 zijn er 25 lasten onder dwangsom opgelegd.

Wanneer drugsdealers opnieuw betrapt worden, moeten zij een forse geldsom betalen. Naast alle

geplande activiteiten worden er ook nog andere acties uitgevoerd indien een onveiligheidssituatie

daartoe aanleiding geeft. Een voorbeeld is het instellen van een veiligheidsrisicogebied naar

aanleiding van diverse schietpartijen eerder dit jaar in Roosendaal'

U vraagt tevens naar een beeld van drugscriminaliteit in de wijken. ln de biilaqe is een overzicht

toegevoegd met resultaten uit de bewonersenquête 2021. U vindt hier de cijfers van de ervaren

drugsoverlast en de ontwikkeling in de afgelopen jaren. Nagenoeg alle gebieden met veel overlast

vallen tevens in het focusgebied van het Nationaal Programma Leefbaarheid en Veiligheid. ln de

aanpak is het veiligheidsgevoel als centrale pijler opgenomen. Ook zullen wij in het programma

Preventie met Gezag (met medewerking van het ministerie van Justitie & Veiligheid) aanvullende

maatregelen treffen om jongeren voor de (drugs)criminaliteit te behoeden en repressief optreden

indien dat nodig is.

4. Ziin er voldoende financiële middelen en mankracht om de drugscriminaliteit in de

Roosendaalse wijken succesvol aan te pakken?

Als het gaat om capaciteit van de politie dan is er een groot tekort. Landelijk heeft de Nationale Politie

eerder aangegeven dat er al 150 tot 200 miljoen structureel tekort is. Daarnaast is er geen geld voor

extra recherchecapaciteit. ln totaal gaat het dus om een veel hoger bedrag dan in het artikel staat

opgenomen. Ook in Roosendaal merken we deze tekorten in de wijken. Als gemeente kunnen we een

bijdrage leveren in de aanpak van ondermijning om ook bestuursrechtelijke maatregelen te treffen

zoals geschetst in het voorgaande antwoord. Opsporing en vervolging van drugscriminelen is een

kerntaak van politie en justitie.



Het is echter de vraag of deze kerntaak op korte en middellange termijn goed kan worden opgepakt

en wat dat betekent voor de rolvan de gemeente. Op alle mogelijke manieren zullen wij aandacht

vragen voor een effectieve aanpak met voldoende middelen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De De





 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bron: Bewonersenquête 2021  


